
Aan: 

Het College van B&W van Raalte

Betreft: Vragen inzake Dorpsstraat en Zwolseweg in Heino

Geacht college,

Aan het begin van onze raadsperiode hebben we een informatiebijeenkomst gehad over het reilen 
en zijlen van de ambtelijke organisatie, waaronder afdeling openbare ruimte. Tijdens deze 
bijeenkomst hebben we een planning ingezien over toekomstige werken. Het document 
“Programmatisch werken.” Eén van de werken die hierop aangekondigd stond is het onder handen 
nemen van de dorpsstraat en Zwolseweg in Heino. De reden hiervoor is dat het riool en de 
hemelwaterafvoer vervangen moeten worden. Mijn eerste vraag aan het college is dan ook als volgt:

1. Wanneer wordt hier werk van gemaakt?

Wanneer dit aangepakt wordt is dit ook een goed moment om de inrichting opnieuw aan te leggen. 
Dit is geen overbodige luxe als je alleen al kijkt naar de staat van het fietspad langs de Zwolseweg en 
de stoep langs de Dorpsstraat. 

2. Vindt het college ook dat aan de huidige staat niet voldoet aan de standaard zoals we die in 
Raalte graag zien?

Aangezien dit een belangrijke, drukke en beeldbepalende toegangsweg is voor Heino lijkt het de 
fractie van het CDA goed om hierin de inwoners en met name de aanwonenden en belanghebbenden 
goed te betrekken. We hebben in de gemeente recent meerdere situaties gehad waarin de inwoners 
nadrukkelijk invloed hebben gehad op de realisatie van openbare werken, welke goed uitgepakt 
hebben.

3. Is het college bereid om voor het tot stand brengen van dit project de inwoners een 
nadrukkelijke rol te geven?

Natuurlijk is het ook aan de inwoners/aanwonenden in wat van vorm van participatie dit zou kunnen.

  

Met vriendelijke groet,

Jeroen Neimeijer
CDA-fractie


